

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 9 2020

2020-10-07

§ 131 – 146

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18:30

Plats Romevi

Närvarande: Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,
Thomas Tunberg, Tobias Hildesson, Janne Flodin och David Arfvidsson

		Ansvarig
§ 131 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 132 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 133 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 134 Kansli info	Ställets rör kommer att hjälpa oss i nästa vecka. ”Säsongsavrundaren” ställs in. Försäkring för gräsklipparen klart. Möten framåt; <input type="checkbox"/> Östra cupen Herrsenior <input type="checkbox"/> Samhällskontrakt, Robert ställer upp. <input type="checkbox"/> Kommunmöte för alla klubbar, Robert går. Församlingen vill hyra stora lokalen och pingisen återkommande. Vi skulle kunna erbjuda lagen att vi visar Kostföreläsningen 14/10 i stora lokalen. Maria C skickar ut till tränarna.	
§ 135 Ekonomi	Ekonomi ser fortfarande OK ut P05 byter ansvariga för lagkassan till Johan Forssten xxxxxx-xxxx och Anna Andreasson xxxxxx-xxxx.	
§ 136 Sponsring	Reklamskyltarna är klart men Danross kvarstår.	
§ 137 Fotboll	Det fattas spelare i P08-06. Vi jagar Kareby då vi hoppas på ett samarbete. Avslutning för året blir inte som andra år. Vi erbjuder lagen att köra separat men att klubben står för priser och förtäring. Herrlaget är nästan klara med säsongen och är nöjda och ser gärna att allt fortsätter på samma sätt nästa år. P05 inför nästa år. De önskar någonstans att förvara skor och benskydd mellan träningarna. Klubben tillhandahåller yta.	

		Ansvarig
	<p>Fredrik kollar ang. gymkort i vinter till P 05 på Nordic Wellnes</p> <p>Vi jobbar för att öppna upp Knarta för klubben måndagar till torsdagar. Det kommer att krävas ett rullande städschema men blir en bra mötespunkt för föräldrar, tränare och spelare.</p>	
§ 138 Innebandy	Serien är igång. Tjejerna kommer inte att köra. Vi behåller ändå tiden i Mimers så att ungdomslag kan använda den.	
§ 139 Gymnastik	60 barn är i full gång. Vi drar ev. igång ytterligare en grupp till våren.	
§ 140 Boule	Kör måndagar när vädret tillåter. 8-10 st.	
§ 141 Bordtennis	Två seniorlag är anmälda till seriespel. B-laget spelar just nu. Ungdomarna har anmält två lag. Pingisen behöver nya matchtröjor.	
§ 142 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	<p>Bemanning på kansliet;</p> <p>v.41 Thomas T v.42. Tobias v.43 Maria F v.44 Thomas T v.45 David v.46 Anders v.47 Robert</p>	
§ 143 Övriga frågor	<p>Arbete kring etiska frågor pågår vi skall träffa Lennart från SISU 14/10.</p> <p>Trädraden längs vägen är skyddad som en allé. Den är biotopskyddad och det hjälper inte att söka hos Länsstyrelsen. Så frågan om planerna har strandat tills vidare.</p> <p>Robert driver el-frågorna vidare och har sökt pengar hos Klimatklivet. Kommunen strular då nyttjanderättsavtalet enligt kommunen bara gäller i 50 år och därför måste omförhandlas Det är otroligt krångligt att komma till skott hos kommunen. Robert fortsätter att ha dialog med dem angående kontraktet. Maria C har skissat på ett brev till politikerna.</p> <p>Skall man söka pengar från RF till belysningen behöver man gå via Rexell de har gett oss en offert på ca 200'kr. Vi behöver komma i kontakt med entreprenörer som kan tänka sig att göra</p>	

		Ansvarig
	jobbet samt hjälpa oss med sponsring. Alla kontaktförslag skickas till Robert.	
§ 144 Planering/Aktiviteter	Planering 2020 <ul style="list-style-type: none"> - Årsfest: 14/11 kan vi inte ha p.g.a. Covid. Dock behåller vi datumet för ledarträff. - Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00 - Årets Rufare behöver nomineras 	
§ 145 Nästa möte	Nästa möte är 3/11 kl. 18.30 Robert står för fika.	
§ 146 Avslutning	Mötet avslutades	

.....

David Arvidsson
Ordförande

.....

Maria Forssten
Sekreterare